
• POSVET PREDSEDNIKOV
IN SEKRETARJEV

Pričakovati moramo
dolgotrajnejše obdobje,
v katerem bo za enako

življenje treba veliko
več delati

Pred današnjo sejo občinske konference SZDL in jutrišnjo sejo
vseh treh zborov občinske skupščine so se zbrali predsedniki in se-
kretarji krajevnih konferenc SZDL ter sekretarji OO ZK krajev-
nih skupnosti na skupnem delovnem posvetu o aktualnih nalogah v
tem in prihodnjih mesecih.

Prvenstveni namen skupnega posveta je bil, da bi se v krajevnih
skupnostih skupaj pripravili na sejo OK SZDL in seje zborov ob-
činske skupščine, na katerih bodo obravnavali analizo poslovanja
organizacij združenega dela v lanskem letu s kazalci le-tega v
prvem četrtletju letošnjega leta, seveda pa tudi vse kasnejše aktiv-
nosti, povezane z novonastalimi razmerami v splošni družbeni ak-
ciji ob odmrznitvi cen, zmanjšanju vseh vrst porabe, razbremenitvi
gospodarstva, povečanju proizvodnje in izvoza. Predsedniki in se-
kretarji iz KS so se seznanili tudi z začetnimi aktivnostmi za po-
stopke priprav in sprejemanja razvojnih načrtov za naslednje
srednjeročno obdobje, seveda s poudarkom na zmanjšane mbžno-
sti razvoja in tudi zmanjšanje programov SIS družbenih kot tudi
materialnih dejavnosti.

Ponovno bomo morali oceniti tudi program gradnje objektov iz
III. samoprispevka, saj vse kaže, da program, kot smo ga na refe-
rendumu sprejeli, ne zdrži današnjih gospodarskih razmer. Prav
tako bo treba ponovno oceniti možnosti uresničitve 10-letnega
programa gradnje cest in vse druge programe v Ljubljani, občini in
v sleherni krajevni skupnosti. Seveda to ne pomeni, da bo sedaj
konec vseh del, vseh gradenj, vendar bo zaradi zmanjšanja sred-
stev večja selekcija med potrebami. To pa je tudi priložnost, da
pride neuničijiva Ijudska ustvarjalnost še bolj do izraza, sociali-
stična zveza pa ji mora s še večjim posluhom odpirati vrata.

V drugem delu posveta so se dogovorili še
- da se krajevne skupnosti polno vključijo v dokončanje grad-

nje Poti spominov in tovarištva. To velja tudi za oddaljenejše KS;
- da se v KS, ki so pobratene v KS v pobrateni Reki, primerno,

v delovnem in stabilizacijskem duhu pripravijo za sprejem gostov
30. junija;

- da krajevne skupnosti, njihovi sveti, ki še niso sprejeli in
podpisali pristopnico k samoupravnemu sporazumu o oblikovanju
ene komunalne skupnosti v Ljubljani, točimprej store. Hkrati se
še dogovorijo o načinu delegiranja delegatov in sprejmejo spora-
zum o združitvi v konferenco delegacij. Sedaj namreč se bodo tudi
KS združevale v konference delegacij za komunalno skupnost. V
naši občini je predlagano, da bi imele KS sedem konferenc, tozdi
pa pet konferenr •Anpaj torej I? <i,^nmaih ,T^tt- ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^

- da bodi i potekali '•cfBPffB^*
SZDL po vscli „.c.j^, ,,,,i skupnosiui. ^^^ ,->....•- ,M^ SZDL pogo-
vori o aktualnih dilemah političnega in samoupravnega organizt-
ranja. V tem mesecu bomo sprejemali tudi smernice bodočega
srednjeročnega plana. . SG


